
IZ DELA SIS

Izboljšanje šele
prihodnje leto
Miro ROJINA, predsednik IO SIS za zdravstvo

O delu, nalogah, problemih in težavah, s
katerimi se srečuje SIS za zdravatvo, smo se
pogovarjali z dr. Mirom Rojino. predsednikom
izvršilnega odbora SIS za zdravstvo v občini
Siška. Dr, Rojina je vodja zdravstvene ambu-
lante v nebotičniku v Ljubljara, zato mu se-
veda problemi s področja samoupravne inte-
resne Skupnosti za zdravstvo niso neznani.

»Naš program dela temelji na izhodišču,
naj hi imeLi zavarovanci enake pravice in
ugodnosti kot lansko leto. Določena ie tudi že
prispevna stopnja zavarovancev, vendar pa
nas moti dejstvo, da se je prispevna stopnja,
namenjena za investiicije v objekte, zmanjšala
od 0,59 % v lanskem letu na 0,40 % letos. Ta-
ko zbrana sredstva pa bodo zadoščala le za
dograditev kliračnega centra v Ljubljani in
pa bolnišruce v Trbovljah, ne pa tudi za pri-
zidek k zdravstvenemu domu v Šiška in adap-
tacijo zdravstvenega doma v Medvodah.

Tako smo spet pri problemu dolgih čakal-
ndh dob v naših ordinacijah, vendar pa se
kljub prizadevanju zdravstvenih delavcev te
letos še ne bodo skrajšale. Delavci v zdravst-
vu bomo skušali čimbolje izkorlstiti svoj de-
lovni čas. predvsem pa pravočasno začeti z
delom, izkoristiti vse notranje rezerve, saj smo
že vse primerne in neprimerne prostore pre-
uredili v čakalnice in ordinacije, vendar pa
prebivalstvo v Šiški tako hitro narašča, da
vsi ti ukrepi komaj zadoščajo. da se vrste
pred ordinacijamii še ne podaljšajo.

Naša samoupravna interesna skupno&t bo
morala najti tesnejšo povezavo z organizaci-
jami, ki na našem področju izvajajo zdravst-
veno varstvo. Zdravstveni dam Ljubljana v
Siški mima nobene svoje temeljne organizaci-
je združenega dela, saj so le-te organdziraine
po strokovni. ne pa po teritorialni strani.

Prizadevali si bomo tudi za izboljšanje
zdravstvenega varstva v delovnih organizaci-
jah. Organizacije z nad 2000 zaposlenimi naj
bi imele svoje abratne ambularLte, ki naj bd
paciente pošiljale na specialistične preglede
res le v nujnih primerih. Seveda pa lahko
obratno ambulanto ustanovijo tudi manjše or-
ganizaoije, ki pa se morajo med seboj pove-
zati in ustanoviti skupno ambulanto. NajdLje
so na tem prišli v Medvodah, kjer bo ambu-
lanta kmalu ustanovljena.

Ce se povrnem na probleme prostorov, se
Šiški končno le kaže boljša perspektiva v prii-
hodnjem letu. ko naj bd bilo zagotovljeno 5
starih milijard za prizidek k zdravstvenemu
domu v Šiški in 15 starih milijonov za adap-
tacijo zdravstvenega doma v Medvodah, kajibi
ti dve gradnji sta na prioritetm listi investicij
za prihodnje lat».«

Upamo, da te obljube niiso le »-sredstvo za
pomiritev hudiih duhov«, kajti take obljube
poslušamo že nekaj let. Če se bodo napovedi
dr. Bojine končno le uresraičtle, bomo tudi
Siškarji hitreje prišli do adravnika, hkrati pa
bomo deležni kvalitetnejših storitev, samo-
upravna interesna skupnost pa bo vsekakor
upravičila svoj obstoj in svoje naloge opra-
vila.


